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Molim Vladu Federacije BIH, Federalnu upravu za inspekcijske poslove da mi odgovore da 

li je uspostavljena nadležna inspekcija na federalnom nivou koja će vršiti nadzor nad 

provedbom Naredbe o sigurnosti liftova (Službene novine BIH, 99/12) 

 

Ukoliko nije uspostavljena nadležna inspekcija molim razloge neuspostavljanja iste, te 

podnosim inicijativu za njenu uspostavu jer  preko 66% liftova u stambenom sektoru u Kantonu 

Sarajevo je bez tehničkog pregleda, a nemamo stvarnu nadležnost nijedne inspekcije po ovom 

pitanju. 

 

 

 

 

 

          Zastupnik SBB u SKS 

               Zvonko Marić 

 

 

 


